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Prosze o podanie harmonogramu utwardzenia tluczniem
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Burmistrz Miasta Milanówka
mgr Jerzy Wysocki

BM.0057/ 5/07 Milanówekr 27 marca 2007 r.

Pan Waldemar Parol
Radny Miasta Milanówka

Odpowiedz na interpelacje zlozona na V Sesji Rady Miasta w dniu 02.03.07 r.

W odpowiedzi na interpelacje dotyczaca podania harmonogramu utwardzenia
tluczniem ulic Bocianiej, Jablonowej i Jasminowej informuje, ze w biezacym roku ulice te nie
beda utwardzane tluczniem. Nasze dotychczasowe dzialania sprowadzaja sie do wysypywania
tluczniem oraz zuzlem miejsc wymagajacych interwencji. W naszym miescie prowadzony jest
ciagly monitoring stanu nawierzchni dróg w tym dróg gruntowych, z którymi ze wzgledu na
swój charakter i duze uzaleznienie stanu nawierzchni od warunków atmosferycznych mamy
najwiecej klopotów. Dróg takich na terenie miasta mamy 55%, stad wydatki na biezace
utrzymanie i konserwacje ich nawierzchni stanowia znaczna pozycje w budzecie miasta. W
sposób systematyczny, w miare mozliwosci budzetowych drogi sa utwardzane nawierzchniami
docelowymi. Niestety, srodki finansowe budzetu nie pozwalaja na szybkie nadrobienie
zaleglosci.
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